

ADAC
GT masters



News ADAC GT Masters – Nürburgring, August 16th - 19th 2019

- 00:00 Opener
- 00:03 Full throttle through the Eifel! The ADAC GT Masters and its partner series are racing at the Nürburgring as we go into the next round in the title fight of 2019.
- More than 18,000 spectators see the Lamborghinis give a strong performance in the “Super Sports Car League“. Two pole positions and two race victories create a very happy atmosphere in the GRT Grasser team! Mirko Bortolotti and Christian Engelhart win on Saturday, whilst Rolf Ineichen and Franck Perera triumph on Sunday.
- 00:32 Mirko Bortolotti (#63, Italy) - english**
- The Audi duo of Patric Niederhauser and Kelvin van der Linde extend their lead in the overall standings with two third places in the Eifel.
- 00:49 In the “ADAC high-speed school“, US-Racing succeeds in a perfect home game. Three races, three victories - the team from Kerpen dominate in Formula 4. Roman Stanek is fastest in the final race, whilst Theo Pourchaire consolidates his position at the top of the overall standings with victories in races 1 & 2.
- 01:19 Theo Pourchaire (#21, France) - english**
- 01:27 In the ADAC TCR Germany, a prominent guest starter causes a sensation. Rally star Thierry Neuville drives away on Saturday and wins the race in the Hyundai having started from pole position.
- 01:40 Thierry Neuville (#104, Belgium) - english**
- 01:57 Race two becomes a victim of the legendary Eifel weather. Rain chaos causes the race to be abandoned. Max Hesse is named the race winner after just six laps.
- The ADAC GT4 Germany features a double victory for McLaren over the course of the weekend. Charles Fagg and Michael Benyahia from Team GT see the chequered flag in front of their brand colleagues from Dörr Motorsport. In the second race, the duo of Wankmüller and Heinemann provide a surprising win from a starting position of P9.
- From the Nürburgring we continue to the next traditional race track. From 13 to 15 September Hockenheim will host the penultimate stop of the ADAC GT Masters 2019.
- 02:47 ENDE**



News ADAC GT Masters – Nürburgring, 16. - 19. August 2019

- 00:00 Opener
- 00:03 Mit Vollgas durch die Eifel! Das ADAC GT Masters gastiert mit seinen Rahmenserien am Nürburgring und geht in die nächste Runde im Titelkampf 2019.
- Mehr als 18.000 Zuschauer sehen in der Liga der Supersportwagen eine bärenstarke Vorstellung der Lamborghini. Zwei Pole-Positions und zwei Laufsiege sorgen für ausgelassene Stimmung beim Team von GRT Grasser. Mirko Bortolotti und Christian Engelhart gewinnen am Samstag, Rolf Ineichen und Franck Perera triumphieren am Sonntag.
- 00:30 Mirko Bortolotti (#63, Italien) - deutsch**
- 00:44 Das Audi-Duo Patric Niederhauser und Kelvin van der Linde baut seine Tabellenführung mit zwei dritten Plätzen in der Eifel weiter aus.
- In der Highspeedschule des ADAC gelingt US-Racing ein perfektes Heimspiel. Drei Rennen, drei Siege - das Team aus Kerpen dominiert in der Formel 4. Roman Stanek ist Schnellster beim Abschlussrennen. Theo Pourchaire hatte vorher mit zwei Siegen seinen Spitzenplatz in der Gesamtwertung gefestigt.
- 01:11 Theo Pourchaire (#21, Frankreich) - englisch**
- 01:18 In der ADAC TCR Germany sorgt ein prominenter Gaststarter für Furore. Rallye-Star Thierry Neuville fährt am Samstag allen davon und holt sich im Hyundai nach der Poleposition auch den Laufsieg.
- 01:38 Thierry Neuville (#104, Belgien) - deutsch**
- 01:54 Rennen zwei wird Opfer des legendären Eifelwetters. Regenchaos sorgt für einen Abbruch. Als Lausieger nach sechs wird Max Hesse gewertet.
- Mit einem Doppelsieg von McLaren startet die ADAC GT4 Germany ins Rennwochenende. Charles Fagg und Michael Benyahia vom Team GT sehen die Zielflagge vor ihren Markenkollegen von Dörr Motorsport. Im zweiten Rennen sorgt das Duo Wankmüller/Heinemann für einen überraschenden Triumph von Startposition neun aus.
- Vom Nürburgring geht's weiter zur nächsten Traditionsrennstrecke. Vom 13. bis 15. September ist Hockenheim die vorletzte Station des ADAC GT Masters 2019.
- 02:38 ENDE**